
1

СТОЛИЧНА ОБЩИНА
СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

За npoaepKa:https://sofia.bg/registry-report

Столична община
Входящ № 

СОА23-ВК66-156
Регистриран на 06.01.2023

ЧРЕЗ
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО
Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА

ПИТАНЕ
по чл. 33, ал. 4 от ЗМСМА

от
НИКОЛАЙ ВЕЛЧЕВ и ВАСКО ТОДОРОВ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ 

ОТ ГРУПАТА НА „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“

Адрес за кореспонденция:
София, ул. Московска № 33, Кабинет на общинския съветник 

e-mail: _ ; телефон: Н.Велчев

ОТНОСНО: Новата електронна система в градският транспорт, която 
функционира от началото на 2023г..

Уважаема г-жо Фандъкова,

След, като заработи новата електронна система в градският 
транспорт на София, която влезе в сила от 1 януари 2023г., се констатира 
огромно недоволство от страна на гражданите по-отношение на тарифната 
политика и организацията по закупуването на карти и билети, т.е. 
функционирането й, свързана с ползването на транспортните услуги от 
столичани.
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Преди, въвеждането на новата електронна система от представители 
на ръководството на Центъра за градска мобилност /ЦГМ/, както и от 
Транспортна комисия към Столичния общински съвет /СОС/, бяха 
направени презентации на новата тарифна политика и функционирането й, 
свързана с ползването на транспортни услуги от столичани. Бяха .изтъкнати 
ред предимства, които се оказаха абсолютно несъстоятелни с оглед на 
практическата им реализация. Като примери, ще посочим премахването на 
едномесечната карта за една линия наземен градски транспорт, двойно 
увеличение на цената за най-уязвимите социални групи в столицата 
/семейства с един работещ, семейства с три деца и повече и др./, а както и 
премахването на картата за метрото от 35 лв., което задължава всички 
граждани да заплащат 50 лв. на месец.

Във връзка с това задаваме следните въпроси:

1. Каква е философията на тази промяна и какво я предизвика ?
2. Какви са предимствата на новата електронна система за градски 

транспорт и какви ползи има тя, пред старата тарифна политика.
3. Защо нямаше мащабна информационна кампания за гражданите, 

какво отпада и какво се въвежда като превозни документи и как това, ще 
повлияе на джоба на всяко семейство.

Молим да получим исканата информация по електронен път на адрес:

Благодарим Ви предварително за съдействието. Оставаме на 
разположение при необходимост от допълнителни въпроси и уточнения.

гр. София
01.06.2023г.

С уважение,
Николай Велчев

Обшинсщ^ съветник

С уважение,
Васко 1одоров

Общински съветник


